
 
 
 

 
 
 
 
 
 

Zápis z jednání školské rady při Gymnáziu, Praha 4, Postupická 3150 
 

Ze dne 15. 1. 2015 
 
Místo konání: Praha 4, Postupická 3150, kancelář ředitele školy 
 
Čas: 18.00 hod 
 
Přítomni: MUDr. Petra Vlková, PaedDr. Ivo Pohořelý, PaedDr. Jiří Pilař, Mgr. Veronika Denková; k jednání byl 

přizván Mgr. Josef Tomek, ředitel školy 

Program: 

1) schválení navrženého programu  
2) volba předsedy/předsedkyně ŠR 

3) projednání inspekční zprávy 

4) projednání situace ohledně havarijního stavu školní tělocvičny 
5) Různé 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

1) schválení navrženého programu  

pro: 4    proti: 0    zdržel se: 0 

 

2)  volba předsedy/předsedkyně Školské rady – vzhledem k tomu, že v listopadu 2014 skončil mandát 4 

členům školské rady a byli zvoleni členové noví, navrhl I. Pohořelý uskutečnit novou volbu předsedy/ 
předsedkyně školské rady. Současně do této funkce navrhl dosavadní předsedkyni MUDr. Vlkovou. 
Žádný protinávrh nezazněl.  

Výsledek hlasování, aby se novou předsedkyní ŠR stala MUDr. Vlková: 

pro: 4    proti: 0    zdržel se: 0 

 

3) projednání inspekční zprávy – školská rada ocenila pozitivní hodnocení školy, vzala zprávu na vědomí 

 
 
4) projednání situace ohledně havarijního stavu školní tělocvičny  

 
 

- p. ředitel informoval o aktivitách vedení školy ohledně rekonstrukce školní tělocvičny – přes 
opakovaná jednání se zřizovatelem rekonstrukce v dohledné době nezačne, zatím nejsou 
k dispozici ani finanční prostředky na pronájem náhradních prostor k výuce TV 
 

Školská rada vyjadřuje silné znepokojení nad stavem výuky TV, pověřila svou předsedkyni MUDr. 
Vlkovou kontaktovat radní pro školství a žádat urychlené kroky k řešení situace 

 
 

5) různé - termín pro další jednání školské rady bude domluven elektronickou cestou 
 

 
 
Zapsal: PaedDr. Ivo Pohořelý 


